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Abstract (en)
[origin: WO2020057875A1] The invention relates to a winding machine (1). According to the invention, a top thread guide (14) is guided for sliding
with one degree of freedom (19) relative to a frame (2) of the winding machine (1). If a thread guide mechanism (4) performs a compensating
movement (23) along a degree of freedom (6) during the winding journey because of an enlargement of the diameter of a winding formed on a
spindle (3), a corresponding movement of the top thread guide (14) along the degree of freedom (19) can be performed in such a way that a run-in
angle β of the winding material (11) into the thread guide mechanism (4) does not change over the winding journey.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Spulmaschine (1). Erfindungsgemäß ist ein Kopffadenführer (14) verschieblich mit einem Freiheitsgrad (19) gegenüber
einem Rahmen (2) der Spulmaschine (1) geführt. Führt ein Fadenleitwerk (4) während der Spulreise infolge einer Vergrößerung des Durchmessers
einer auf einer Spindel (3) gebildeten Wicklung eine Ausgleichsbewegung (23) entlang eines Freiheitsgrads (6) aus, kann eine entsprechende
Bewegung des Kopffadenführers (14) entlang des Freiheitsgrads (19) derart erfolgen, dass sich ein Einlaufwinkel β des Spulguts (11) in das
Fadenleitwerk (4) über die Spulreise nicht ändert.
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